

上海包玉刚实验学校 初中校区 YK Pao School Middle School Campus

初中校区地址: 上海市长宁区虹桥路2206号

上海市长宁区<u>毗</u>桥路2206号 邮编: 200336

Middle School campus address:

No 2206 Hongqiao Road Shanghai 200336

电话/Telephone: (+86) 21 6167 1999 传真/Fax: (+86) 21 6073 0556

电邮/Email: contactus@ykpaoschool.cn

www.ykpaoschool.cn

前往初中校区 How to get to our Middle School campus

地铁:

从浦东机场方向

- 乘坐磁悬浮列车从机场到龙阳路站。
- 在龙阳路站乘坐上海地铁2号线(徐泾东方向)至南京东路,然后换乘地铁10号线(航中路或者虹桥机场方向)。
- 在龙溪路站下车,3号口出。学校大门就在出口的旁边。

从虹桥机场方向

- 乘坐上海地铁10号线(新江湾城方向),至龙溪路下车。
- 3号口出。学校大门就在出口的旁边。

从市中心方向

- 乘坐上海地铁10号线(航中路或虹桥机场方向)。
- 在龙溪路站下车,3号口出。学校大门就在出口的旁边。

驾车:

- 延安路高架向西,向虹桥机场方向行驶。
- 在虹许路出口右转驶入虹许路。
- 左转进入虹桥路。
- 驶过虹梅路和龙溪路。
- 开至上海万豪虹桥大酒店(左侧)。
- 掉头。
- 驾车直达虹桥路2206号包校初中校区。学校大门就在龙溪路地铁站3号出口的旁边。

Metro

From Pudong Airport

- Take the Maglev train from the airport to Longyang Road station.
- From Longyang Road, take Shanghai Metro Line 2 in the direction of East Xujing to East Nanjing Road and change to Line 10 towards Hangzhong Road or Hongqiao Airport.
- Get off at Longxi Road and take Exit 3. The school entrance is right next to the exit.

From Hongqiao Airport

- Take Shanghai Metro Line 10 in the direction of Xinjiangwancheng and get off at Longxi Road.
- Take Exit 3. The school entrance is right next to the exit.

From the city center

- Take Shanghai Metro Line 10 in the direction of Hangzhong Road or Hongqiao Airport.
- Get off at Longxi Road and take Exit 3. The school entrance is right next to the exit.

Driving Directions

- Drive west on Yan'an Elevated Road in the direction of Hongqiao Airport.
- Take the Hongxu Road exit and turn right onto Hongxu Road.
- Turn left on Hongqiao Road.
- Drive past Hongmei Road/Longxi Road
- Proceed until reaching the Shanghai Marriott Hotel Hongqiao, which is on the left.
- Make a U-turn.
- Drive until reaching No 2206, which is the YK Pao School Middle School campus. The entrance to the school is right next to Exit 3 of the Shanghai Metro's Longxi Road station.

